

16-02-21 16:33 - Sebastian Dinjens: Collega's, morgen hebben we PHO en BO Industrie en Gezondheid. Belangrijk onderwerp is de visie die we hebben afgesproken. We hebben eerder gezegd dat we dit een cruciaal document vinden. Deze is echter behoorlijk hol geworden, is mijn voorlopige conclusie.

16-02-21 17:42 - Haydar Erol: Prima!

01-03-21 11:34 - [REDACTED] Er is een motie ingediend bij de Provincie. hierbij ter info. Uitkomst is nog niet bekend. Groet [REDACTED]

01-03-21 11:36 - Sebastian Dinjens: Interessant. Al denk ik niet dat het Rijk zal gaan steunen voor een rechtzaak tegen PNH

01-03-21 11:38 - [REDACTED] Ik bedoelde de 2e kamer, ipv provincie, excuus

02-03-21 13:19 - [REDACTED] Net een overleg gehad met [REDACTED] en [REDACTED] stuurt morgenochtend de agenda naar alle genodigden van de omgevingstafel. Verder is er om half 7 een half uur voorbespreking ingepland, die link ontvangen jullie nog. Vragen en eventuele extra inbreng kan dan nog besproken worden. Groet [REDACTED]

02-03-21 13:20 - Sebastian Dinjens: Helder, dank

02-03-21 14:07 - Haydar Erol: Oke tnx [REDACTED]

08-04-21 16:34 - [REDACTED] We ontvangen de definitieve stukken met het rivm als het goed is aan het einde van de dag. Daarna komen [REDACTED] en ik nog bij elkaar om jullie een definitieve annotatie en advies nog te kunnen geven. Het gaat dan oa om het persbericht, de raadsbrief, de planning en of het advies is de brief aan het rijk ook als gemeenten te ondertekenen. Als ik het mail zal ik dat ook melden in deze app. Eerder dan vanavond lukt dus helaas niet.

08-04-21 16:39 - Haydar Erol: Oke

08-04-21 20:23 - [REDACTED] Annotatie voor morgen en 14 april zit in jullie mailbox.

08-04-21 22:47 - Sebastian Dinjens: @ [REDACTED] Gelezen en akkoord. Groot compliment voor snelheid en kwaliteit van de stukken, zowel voor PNH als voor jullie.

09-04-21 08:57 - [REDACTED] Bedankt ik zal het compliment delen met de anderen succes met het overleg vandaag

12-04-21 16:05 - [REDACTED] Ik heb [REDACTED] gevraagd om ook zo bij de voorbereiding van het BO aan te sluiten ivm onderwerp Rivm laatste stvz. Verder stuur ik per email de laatste concept versie persbericht die we hebben ontvangen. Groet [REDACTED]

13-04-21 12:02 - Sebastian Dinjens: Zojuist bij ons (met mandaat voor kleine wijzigingen) vastgesteld bij ons.



17-06-21 09:53 - Aad Schoorl [REDACTED] dat is inderdaad aan de orde geweest

17-06-21 13:16 - Haydar Erol: Is het bij jullie bekend dat de staatssecretaris as Maandag naar de regio komt? En met name WAZ. En dat is gisteren middag door middel van e-mail gecommuniceerd. Terwijl we daar aan het praten was was er afspraak al. [REDACTED]  
[REDACTED]

17-06-21 16:23 - Haydar Erol: Update:

Wij als Beverwijk zullen bij de bijeenkomst aanwezig zullen zijn. Dit heb ik gedeld met Jeroen en ook wordt nu gecommuniceerd met de Ministerie. Omdat ik 1 week met vakantie ben zal onze Burgemeester mij daar vervangen. Groet, Haydar

17-06-21 16:35 - [REDACTED] Bedankt voor de update Haydar, fijn dat het zo is opgelost, ik zal dit ook doorgeven aan mijn ambtelijke contactpersoon bij inw

02-07-21 09:17 [REDACTED] Goedemorgen vraag vanuit de provincie is of we gezamenlijk een opiniestuk willen onderschrijven over een oproep aan het rijk om het fnv plan ook actief zelf te onderzoeken. Ik zet het op de mail. Is oa ter voorbereiding op kamerdebat klimaat en energie van 7 juli as. [REDACTED] Ik hoor het graag zsm van jullie Groet [REDACTED]

02-07-21 09:43 - Haydar Erol: Goedemorgen [REDACTED]

Ikben benieuwd jouw mail. Vooruitlopend daarop gisterenavond in de raadsvergadering was er een motie over het zelf plan om daar actief rol in te pakken en wij hebben als college geen positiefadvies over gegeven om reden dat we op dit moment niet weten over de uitvoerbaarheid betaalbaarheid en financierbaarheid van het plan. En de motie is ingetrokken. Ik geef alvast mee dat je hiermee rekening houdt.

02-07-21 09:45 - [REDACTED] Bedankt Haydar, volgens mij komt dat overeen met wat er in het opiniestuk staat.

02-07-21 10:51 - Aad Schoorl: Ook in de raad van Heemskerk is deze motie ingetrokken

05-07-21 10:04 - Sebastian Dinjens: Opiniestuk is wel interessant. Roept op tot onderzoek naar financiële en technische haalbaarheid. Roept EZK op om dat te financieren.

[REDACTED]  
[REDACTED]

05-07-21 10:07 - Haydar Erol: Ik heb de opiniestuk nog niet gezien. Het is bij ons afgelopen Donderdag dmv een motie aan de orde geweest en het college negatief geadviseerd gezien financiële omvang en haalbaarheid. Ik zal het stuk in het college morgen in brengen. Kun je de stuk mailen Sebastiaan?

05-07-21 10:09 - Sebastian Dinjens: Zit ook in je mail, bericht van 2 juli 09:18 van Debby Kostandy

05-07-21 10:09 - Haydar Erol: Oke

05-07-21 10:14 - Haydar Erol: [REDACTED]  
[REDACTED]

05-07-21 10:15 - Haydar Erol: [REDACTED]  
[REDACTED]

05-07-21 10:25 - [REDACTED] Deadline van reageren is vandaag half 11. Ik zal provincie bellen om te kijken of er nog rek in zit. Opiniestuk roept inderdaad vooral op dat het rijk het fnv plan ook goed onderzoekt.

05-07-21 10:26 - Haydar Erol: [REDACTED]

05-07-21 10:27 - [REDACTED]

05-07-21 10:27 - Haydar Erol: [REDACTED]

05-07-21 10:28 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]

05-07-21 10:28 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]  
[REDACTED]

05-07-21 10:29 - Haydar Erol: [REDACTED]

05-07-21 10:42 - [REDACTED]  
[REDACTED] Willen jullie bij de collega,s in de colleges nagaan of de betreffende gemeente mee wil ondertekenen? Het opiniestuk hebben jullie vrijdag per mail al van me ontvangen. Wel goed om het zelf dan ook eerst te lezen. Ik hoor het dus heel graag.

05-07-21 10:43 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]

05-07-21 10:43 - [REDACTED]

05-07-21 10:44 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]

05-07-21 10:47 - [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

05-07-21 11:25 - Aad Schoorl: [REDACTED] ik zou dat aan het college voor moeten leggen. [REDACTED]  
[REDACTED]

[REDACTED]

[REDACTED]

Aad

05-07-21 11:25 - Sebastian Dinjens: Ik leg het via mail / app aan mijn collega's voor. [REDACTED]  
[REDACTED]

05-07-21 11:53 - Sebastian Dinjens: @Aad Schoorl @Haydar Erol Ik heb mijn mail aan mijn collega's ter inspiratie aan jullie doorgestuurd.

05-07-21 13:44 - Sebastian Dinjens: @Aad Schoorl @Haydar Erol Gemeente Velsen is voornemens om mee te tekenen.

05-07-21 13:45 - Sebastian Dinjens: Hebben jullie laatste stavaza vanuit B&H

05-07-21 13:45 - Sebastian Dinjens: ?

05-07-21 13:51 - Aad Schoorl: Nee

05-07-21 16:21 - Haydar Erol: Nee

27-07-21 16:16 - ██████████ Zoals het er nu met de huidige planning uit ziet zal er op 15 september een webinar zijn om de resultaten van het rivm onderzoek toe te lichten. Op die avond staat echter ook een ijmondraad gepland over de CES. Dat is niet ideaal omdat raadsleden ws ook het webinar willen zien. Goed om hier in ieder geval alvast van op de hoogte te zijn. Groet ██████████

17-08-21 14:35 - ██████████ Beste wethouders de annotatie voor het bo van morgen zit in jullie mail en wordt in ibabs gezet. Door vakanties is hij later dan anders. Belangrijkste is dat de uitkomsten van het onderzoek morgen worden gepresenteerd door het rivm. Die planning is dus aangepast. Groet ██████████

18-08-21 12:20 - ██████████ Het rivm rapport zit in jullie mail, toelichting is vanmiddag in het Bo van 4 uur

19-08-21 17:22 - ██████████ Agenda voor Bo van volgende week is vertraagd door een storing bij de provincie. Heb dus ook nog geen nieuwe annotatie kunnen maken. ██████████ probeert het vanavond alsnog te versturen.

20-08-21 13:35 - ██████████ De stukken en geannoteerde agenda zitten in jullie mail en worden in ibabs geplaatst.

24-08-21 08:02 - ██████████ Terugkoppeling behandeling staven dagboekonderzoek: Velsen wil graag dat er een dagboek onderzoek komt, Beverwijk en Heemskerk staan er voor open. Over de voorwaarden en financiering is nog geen toezegging mogelijk. Provincie heeft een positieve grondhouding om het onderzoek mede te financieren, opdrachtgeverschap ligt dan wel bij de gemeenten. Ik probeer dit ook nog toe te laten voegen in de annotatie in Ibabs. Groet ██████████

24-08-21 08:09 - Brigitte van den Berg: Ha ██████████

Dank voor de terugkoppeling. Graag in de annotatie opnemen dat Beverwijk ook wil dat er een dagboekonderzoek komt.

24-08-21 08:22 - ██████████ Ok doe ik

24-08-21 17:21 - ██████████ Net is in de ambtelijke voorbereiding de webinar besproken. Advies is om Beverwijk via de wethouder toch zichtbaar aanwezig te hebben, gezien de uitkomst van het onderzoek voor wijk aan zee. Sta je daar voor open Brigitte? De rolverdeling ed dat bereiden we dan voor met de communicatieadviseurs. Het webinar is op het provinciehuis aan de dreef voorbereiding start fysiek om half 6 webinar start half 8.

Verder staat het persbericht op de agenda daar kijken de communicatie adviseurs van de gemeenten nog naar

24-08-21 17:22 - ██████████ Rolverdeling tussen jou en sebastian bedoel ik. Ggd is er zeer waarschijnlijk ook bij voor vragen en rivm is online beschikbaar voor vragen



[REDACTED]  
[REDACTED]  
07-09-21 12:01 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

07-09-21 12:22 - Brigitte van den Berg: [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

07-09-21 12:23 - Brigitte van den Berg: Ik kan wel onze communicatie deze vraag stellen

07-09-21 12:25 - Brigitte van den Berg: [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

07-09-21 12:30 - Sebastian Dinjens: Prima om [REDACTED] met onze [REDACTED] te koppelen

07-09-21 13:23 - Brigitte van den Berg: @Aad Schoorl Aad, weet jij al iets?

07-09-21 13:25 - Aad Schoorl: Ja ... ik reageer zo

Wil dit samen doen met Frits

07-09-21 13:46 - Aad Schoorl: Brigitte

Wij hebben eea besproken :

[REDACTED]

Wat betreft het opiniestuk [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

Frits en Aad

07-09-21 13:48 - Sebastian Dinjens: @Aad Schoorl [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

07-09-21 13:54 - Aad Schoorl: Nogmaals met Frits overlegd;  
[REDACTED]

Frits en Aad

07-09-21 13:57 - Brigitte van den Berg: Okee Aad en Frits, Dank voor jullie reactie.  
[REDACTED]

[REDACTED]  
[REDACTED]  
07-09-21 15:25 - Sebastian Dinjens: Change of plans: VK wil geen opinieartikel maar wel een interview met de wethouders. @Aad Schoorl is 1 van jullie beschikbaar? Plan is straks in WaZ

07-09-21 15:25 - Sebastian Dinjens: 16:30 is richttijd

07-09-21 15:26 - Aad Schoorl: Ik kan niet , ik vraag Frits

07-09-21 15:37 - Aad Schoorl: Frits zal aanwezig zijn

07-09-21 16:12 - Sebastian Dinjens: @Aad Schoorl plannen zijn veranderd. Heb jij nummer Frits

07-09-21 16:12 - Sebastian Dinjens: ?

08-09-21 11:40 - [REDACTED] Hierbij de terugkoppeling van mijn gesprek met [REDACTED] irt CCS en waterstof/ plan fnv. Conclusie is wel dat het technisch haalbaar is, de grote onzekerheden zijn echter nog niet weggenomen. Is het infrastructureel mogelijk te maken, komt er voldoende elektra en waterstof voor tata beschikbaar en wat betekent dit voor de andere bedrijven en huishoudens in NL die die groene energie bv anders zouden gebruiken. Er zijn dus infrastructurele randvoorwaarden nodig en investeringen, daar is de rijksoverheid voor nodig. Boodschap die we nu het beste richting rijksoverheid kunnen herhalen is neem in de afwegingen etc de gezondheidswinst nadrukkelijk mee en zorg er voor dat de subsidie SDE++ breder benut kan worden niet alleen voor de CCS optie maar als het haalbaar blijkt ook bv voor de waterstof optie (gecombineerd met gas aan het begin). Als er vragen of onduidelijkheden zijn, dan hoor ik het graag. Groet [REDACTED]

09-09-21 10:43 - Sebastian Dinjens: In jullie mail de kernboodschap voor vandaag. Is het 'achtergrondstuk' dat we in WaZ verbouwd hadden. NOS en anderen vragen ernaar. Graag expliciet jullie akkoord in de mail

09-09-21 10:43 - Sebastian Dinjens: Ons college is al akkoord, ook in mail bevestigd

09-09-21 11:03 - Frits Brouwer: Ja, college Heemskerk ook akkoord; al in mail bevestigd.

09-09-21 11:10 - Sebastian Dinjens: Dank

09-09-21 11:11 - Sebastian Dinjens: Wij sturen m ook naar onze raad. We kregen nl ook vragen over 'verklaring'

15-09-21 13:35 - [REDACTED] Ik heb net in vertrouwen doorgekregen dat Tata Steel zelf vandaag aankondigt gelijk te willen gaan voor waterstof.

15-09-21 13:36 - Nevin Ozutok: Ik ook, [REDACTED]

15-09-21 15:43 - Sebastian Dinjens: Naar aanleiding van discussie met Nevin daarstraks: willen we een gezamenlijke verklaring uit doen gaan tav de keuze die Tata nu genomen heeft? Deze zou ook kunnen dienen als lobbyinzet voor kamerdebat morgen

15-09-21 16:17 - [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

15-09-21 16:18 - Sebastian Dinjens: [REDACTED] zal in grote lijnen overeenkomen



15-09-21 16:20 - [REDACTED]

15-09-21 16:20 - Sebastian Dinjens: Eens

15-09-21 16:20 - Sebastian Dinjens: Des te belangrijker dat we meeschrijven

15-09-21 16:25 - [REDACTED] geeft nu aan dat de provincie doet geen persbericht uit. Er ligt alleen een tekst klaar voor een desgevraagde reactie. Dus ook geen websitebericht. Gedeputeerde Stigter staat het NHD te woord

15-09-21 16:42 - Nevin Ozutok: Kunnen wij die tekst ook krijgen?

15-09-21 17:12 - [REDACTED] Dit is de tekst die we net hebben gekregen:

15-09-21 17:12 - [REDACTED] Provincie Noord-Holland positief over waterstofplannen Tata Steel

De provincie Noord-Holland is positief over van Tata Steel om staal te gaan produceren met waterstof. Het is nu ook aan de overheden, rijk, provincie en gemeenten, om hun rol te pakken en dit mede mogelijk te maken.

Gedeputeerde Klimaat & Energie Edward Stigter: "Wij willen niet alleen de CO2-uitstoot verminderen, we zorgen er tegelijkertijd voor dat de keuzes die we maken bijdragen aan een gezondere leefomgeving. Sterker nog, in het Noordzeekanaalgebied is dat een van onze prioriteiten. Met staal maken met waterstof vangen we dus twee vliegen in één klap: waterstof draagt immers niet alleen bij aan het halen van de klimaatdoelen, maar zorgt in vergelijking met fossiele brandstoffen ook voor een schonere lucht. Daar is iedereen bij gebaat."

Gedeputeerde Jeroen Olthof (Mobiliteit en Bereikbaarheid, Leefbaarheid, Gezondheid en Milieu, en Luchtvaart en Schiphol) vult aan: "Van groot belang blijft dat we gezamenlijk werken aan een schonere en gezondere leefomgeving in de IJmond, niet alleen in 2030, maar juist ook vandaag en morgen. Daar zetten we nu vol op in met toezicht, handhaving en strakkere vergunningen. De Roadmap+ van Tata Steel is daar tot 2025 belangrijk in. Dat leggen we vast in concrete afspraken met Tata Steel. Met de keuze van Tata Steel voor waterstof is er ook concreet perspectief op steeds gezondere leefomgeving in de periode daarna.

Tata Steel is met een jaarlijkse uitstoot van circa 12,3 miljoen ton CO2 nationaal een van de grootste uitstoters. Dat is een forse reductie, passend bij de landelijke en provinciale beleidsdoelen. In het Klimaatakkoord is afgesproken dat de industrie in Nederland de CO2-uitstoot in 2030 met 14,3 Megaton moet hebben teruggebracht. Samen met bedrijven en andere gemeenten in het Noordzeekanaalgebied maakt de provincie daarom in een Cluster Energiestrategie (CES) afspraken om dit te realiseren. Deze nieuwe stap van Tata Steel past daar naadloos in.

In 2030 wil de provincie 49 procent minder CO2 uitstoten, in 2050 wil zij klimaatneutraal zijn.

15-09-21 17:38 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]

15-09-21 17:38 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]

15-09-21 17:42 - Nevin Ozutok: [REDACTED]

[REDACTED]  
[REDACTED]  
15-09-21 19:02 - Nevin Ozutok: Is onze reactie vanuit Ijmond gemeenten klaar??

15-09-21 20:19 - [REDACTED] Er zit een concept in jullie mail.

15-09-21 20:29 - Nevin Ozutok: Hartstikke goed verhaal wat mij betreft akkoord

Fijne avond

Nevin

15-09-21 20:53 - [REDACTED] Zal ik nog nagaan of de naam van Jeroen Olthof er ook nog bij kan? Dat was ook bij de vorige oproep waar we naar verwijzen nl

15-09-21 20:57 - Sebastian Dinjens: Ik heb Jeroen gecontact. Hij vindt t prima als gemeenten t zelf doen

05-10-21 16:01 - [REDACTED] De laatste versie van de openstaande vragen en antwoorden van 2 september webinar zitten in jullie mail. Als er nog op of aanmerkingen zijn hoor ik dat graag uiterlijk morgen 12 uur. Zie verder de toelichting in de mail. Groet [REDACTED]

12-10-21 10:40 - Sebastian Dinjens: Ha @Nevin Ozutok @Aad Schoorl Er is een aangepast voorstel Gezondheid en Luchtkwaliteit. Hopelijk ligt hij bij jullie ook op tafel. Ik koers gewoon op akkoord hier.

12-10-21 10:40 - Sebastian Dinjens: RSVP

12-10-21 11:07 - Sebastian Dinjens: Bij ons zojuist akkoord

12-10-21 11:41 - Aad Schoorl: Bij ons akkoord

12-10-21 11:45 - Nevin Ozutok: Bij mij heb ik het aangehouden

12-10-21 11:45 - Nevin Ozutok: [REDACTED]

12-10-21 11:46 - Nevin Ozutok: [REDACTED]

13-10-21 19:49 - Nevin Ozutok: Beste collega's, ff een update over stvzaken brief Tata voor de raden

Vanwege ziekte van [REDACTED] heeft onze voorlichter [REDACTED] dit opgepakt, ik hoop jullie vrijdag een versie te kunnen sturen

Fijne avond

Nevin

14-10-21 06:07 - [REDACTED] Ok bedankt ik ben er inmiddels ook mee bezig. Ik zal met [REDACTED] contact opnemen.

14-10-21 08:04 - Nevin Ozutok: Dat is fijn [REDACTED]

14-10-21 12:59 - [REDACTED] Laatste globale planning voor deel 3 RIVM rapport is dec/jan. Het is dus niet begin november, RIVM heeft meer tijd nodig.

14-10-21 13:04 - Sebastian Dinjens: Goed om te weten

14-10-21 13:57 - Aad Schoorl: Dat geeft wat lucht

14-10-21 14:28 - Nevin Ozutok: We kunnen de ruimte goed gebruiken

14-10-21 15:18 - ██████████ Zeker

15-10-21 09:43 - ██████████ Er ligt een concept raadsbrief/ college bericht die stemmen we nu eerst nog ambtelijk goed af. Ik verwacht jullie volgende week een integraal afgestemd bericht te kunnen sturen. Ik neem aan dat we nu iets meer tijd kunnen nemen om er een goed stuk van te maken, dus eventueel niet eerste maar tweede dinsdag na de herfstvakantie? Wordt dus vervolgd.  
Groet ██████████

15-10-21 09:54 - Aad Schoorl: Prima ██████████

15-10-21 10:33 - Nevin Ozutok: Top

15-10-21 10:34 - Sebastian Dinjens:

19-10-21 07:43 - ██████████ Goedemorgen, we bespreken het concept morgenochtend ambtelijk, daarna pas ik hem aan en stuur het dan rond. Het wordt ook geagendeerd in de verschillende staven van maandag. Daarna ontvang ik de eventuele opmerkingen en gaan we er mee verder. Als het soepel loopt kunnen we het dan agenderen voor de colleges van 2 november. Groet ██████████

19-10-21 09:20 - Nevin Ozutok ██████████ ik had ik een stukje vd brief minister mbt scherper toezicht naar ██████████ toegestuurd heb jij die ook?

Lijkt me goed om dat ook in op re nemen

19-10-21 12:15 - Nevin Ozutok: Hai ██████████, ik heb met ██████████ gesproken, ze komt met de toevoeging bij jou

Vriendelijke groet

Nevin

20-10-21 12:19 - ██████████ Collegebericht/raadsbrief zit in jullie mail en wordt geagendeerd voor de staven van as maandag. Groet ██████████

21-10-21 17:00 - ██████████ De annotatie voor het BO Industrie en Gezondheid zit in jullie mail. We bespreken het nog maandag via een zoom vergadering. Groet ██████████

25-10-21 22:16 - Nevin Ozutok: Beste collega's na wat speurwerk over behandelproces rapportage luchtkwaliteit, dit wordt in Beverwijk op 18 november in de commissie besproken en 25 november in de Raad

Fijne avond

Nevin

26-10-21 08:16 - [REDACTED] Dan staat hij alleen in Velsen later, sessie 9 of 16 december, vaststelling 23 december. Het is aangepast doordat het voorstel was aangehouden, daardoor is de aanlevertermijn van 12 okt niet gehaald.

26-10-21 09:49 - [REDACTED] Ik heb het nieuwe collegebericht/ raadsbrief net per mail aan jullie gestuurd. Ik hoor graag zsm of het akkoord is. Zodat we een vandaag aan kunnen leveren

26-10-21 12:15 - Sebastian Dinjens: Vandaag in college besproken. [REDACTED]  
[REDACTED]

Wat Velsen betreft geen bezwaar als wij maandje later zijn. Natuurlijk liever niet, we vragen aan de griffie om met collega griffies in gesprek te gaan. Maar als t zo uitkomt dat jullie eerst zijn: ook goed.

26-10-21 12:15 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]

26-10-21 13:06 - [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

26-10-21 14:42 - [REDACTED] Twee reacties binnen op college bericht dank daarvoor. Ben jij ook akkoord Sebastian?

26-10-21 15:29 - Sebastian Dinjens: Drie binnen

26-10-21 16:40 - [REDACTED] Ja heel fijn de definitieve versie is rondgemaild.

27-10-21 13:16 - [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

02-11-21 12:46 - Nevin Ozutok: vandaag zijn de stukken i college Beverwijk besproken, zij geven mee let op dat je mbt korte termijn tav gezondheid beperkte ruimte hebt, goede strategische communicatie samen is van groot waard

Daar wil ik graag met jullie over verder praten

02-11-21 12:47 - Nevin Ozutok: Verder zat er mbt bijgaande stukken opmerkingen maar dat neem ik apart met [REDACTED] door

[REDACTED] kunnen we vanmiddag ff met elkaar bellen?

02-11-21 13:34 [REDACTED] Hallo Nevin, [REDACTED] is vrij deze week. Ik denk dat je op de brief aan de raad doelt? Moest er iets wijzigen aan de stukken zoals ze er lagen? Dan is het handig om even met [REDACTED] of mij ([REDACTED], collega van [REDACTED] uit Velsen) te bellen zodat we dat vandaag kunnen regelen.

02-11-21 13:47 - Nevin Ozutok: Oké ik vraag [REDACTED] jou te bellen [REDACTED]

08-11-21 10:10 - Sebastian Dinjens: Er komt een Bestuurlijk Overleg met EZK en I&W en PNH en wij. Datum: 23/11 om 15:30. Informatie volgt maar zet vast in de agenda.

17-11-21 10:35 - [REDACTED] Laatste planning Rivm deel 3 is 15 december onder embargo beschikbaar en dan 21 december in colleges en 22 december publicatie. We horen de definitieve planning op 1 december. Dan horen we ook of we eerder dan 15 december alvast globaal wat uitkomsten kunnen ontvangen.

17-11-21 10:37 - Nevin Ozutok [REDACTED]  
[REDACTED]

17-11-21 11:03 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]  
[REDACTED]

17-11-21 11:43 - [REDACTED] Dat is inderdaad aangegeven aan rivm, 1 dec horen we meer. [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

17-11-21 17:05 - [REDACTED] Ik heb jullie net een mail gestuurd ter voorbereiding op het bestuurlijke overleg met tata (waarin nevin en sebastian aan deelnemen) en met laatste ontwikkelingen. Als er vragen zijn dan weten jullie me te vinden.

17-11-21 19:25 - Nevin Ozutok: Dank je wel [REDACTED]

18-11-21 10:49 - [REDACTED] Ik krijg het advies om het roland berger rapport volgende week met een collegebericht/raadsbrief aan de raad te sturen in Velsen. Is die wens er ook voor Beverwijk en Heemskerk?

18-11-21 12:02 - Aad Schoorl: [REDACTED]

Kun jij dit even overleggen met [REDACTED] en het hem ook toesturen dan overleg ik met hem, wat te doen

Aad

18-11-21 23:30 - Nevin Ozutok: Vanavond is programma "gezondheid luchtkwaliteit" in raadscommissie Beverwijk besproken raadsleden het was een lange bespreking het gaat als hamerstuk door naar de Raad

19-11-21 10:00 - Aad Schoorl: In Heemskerk komt er een kort amendement, want de raad wil de lightrail opgenomen wil hebben

19-11-21 13:54 - Nevin Ozutok: Dat is interessant Aad, ik ben vernieuwd of het haalt?

19-11-21 13:55 - Aad Schoorl: Dat is wel zeker

24-11-21 11:46 - [REDACTED] Goedemorgen we proberen deze week nog een bericht klaar te hebben voor de raden, in reactie op het rapport. Zijn er gisteren nog zaken besproken met rijk en tata die we daarin mee kunnen nemen? Dan hoor ik dat graag.

24-11-21 12:33 - Nevin Ozutok: Onze rol als lokale overheid is is door iedereen bevestigd aan tafel, maar ik weet niet of dat relevant is om in optie nemen?

Met vriendelijke groet

Nevij

24-11-21 12:46 - ██████████ Ok noem ik dat er ook in, bedankt.

24-11-21 13:43 - Sebastian Dinjens: We hebben benadrukt dat brede participatie met de omgeving belangrijk is. Tata heeft aangeboden om hun verhaal te houden daar waar het nodig is. Wij hebben gezegd om dat te kanaliseren via omgevingsoverleg BO I&G

24-11-21 14:47 - ██████████ kwam al bij mij in de lucht. Ik zal vragen om dit via de werkgroep te laten verlopen om uiteindelijk voorstel in BO te bespreken

25-11-21 16:33 - ██████████ Er zit een collegebericht mbt duiding rapport in jullie mail.

29-11-21 08:40 - ██████████ Goedemorgen er is weer een nieuwe versie met 1 integrale alinea. Die zit in jullie mail

30-11-21 11:06 - ██████████ We hebben de definitieve planning van het RIVM. Het rapport ontvangen we in de week van 3 januari, we plannen een presentatie voor jullie in de week daarna, behandeling colleges is dan 25 jan en publicatie 26 jan ██████████ zal dit vanmiddag met een uitgebreidere toelichting op de mail zetten aan de leden van het BO Industrie en Gezondheid. Maar dan weten jullie het nu in ieder geval alvast.

01-12-21 07:58 - ██████████ Het definitieve pva van het rijk zit met een korte terugkoppeling van de bijeenkomst van gisteravond in jullie mail.

01-12-21 08:00 - ██████████ Voor de definitieve planning van rivm zorgen de communicatie collega,s er voor dat dit als het door rivm op de site is geplaatst ook gedeeld wordt met de griffies en ook op de sites van de gemeenten.

01-12-21 12:17 - Nevin Ozutok: Ik wil de plan van aanpak en de aankondiging over verschijning RIVM onderzoek naar de Raad sturen

01-12-21 12:23 - Nevin Ozutok: Doen jullie dat ook,

01-12-21 13:14 - Aad Schoorl: Wij lichten de raad in via een memo

01-12-21 13:16 - ██████████ Ok idee is om dit toch ook in Velsen te doen voor het pva. Ik neem wel contact op met ████████ er ████████

01-12-21 13:16 - Sebastian Dinjens: Lijkt me goed om, zoals altijd, gelijkloidend te doen

01-12-21 13:16 - Aad Schoorl: Prima

01-12-21 15:08 - [REDACTED] Goedemiddag advies is het met een kort bericht toch te mailen naar de griffies dan kan het nl gelijk vandaag nog en is het dinsdag geen mosterd na de maaltijd.

In jullie mail zit een voorzet voor het korte bericht wat we daar bij willen versturen. Hoor graag of dat akkoord is. Een duiding kunnen we eventueel nog wel later geven

13-12-21 11:21 - [REDACTED]

[https://www.tweedekamer.nl/debat\\_en\\_vergadering/commissievergaderingen/details?id=2021A07706](https://www.tweedekamer.nl/debat_en_vergadering/commissievergaderingen/details?id=2021A07706)

13-12-21 11:23 - [REDACTED] Er is op 16 december een technische briefing roland berger rapport in tweede kamer. Ik vraag vanmiddag na wat dit precies inhoudt. Ivm mogelijke wens om bestuurlijk vanuit ijmond op een bepaalde manier aanwezig te zijn

13-12-21 12:15 - Nevin Ozutok: Hoe laat is dat?

13-12-21 13:23 - [REDACTED] Van 11 tot 12 online en openbaar heb ik net begrepen, link komt een dag van te voren beschikbaar op de site van de 2e kamer [REDACTED] van Roland Berger presenteert 15 a 20 minuten, [REDACTED] is kort aan het woord, verder is er tijd voor vragen van de tweede kamer.

13-12-21 14:59 - Nevin Ozutok: Hartelijk dank voor je toelichting [REDACTED]

15-12-21 11:07 - [REDACTED] De extra annotatie mbt geurbesluit is gemaïld en komt (als het goed is, gezien de korte termijn) ook nog terug in lbabs.

15-12-21 13:30 - [REDACTED] De planning RIVM wordt een week later, dus 1 februari in de colleges en 2 februari publicatie, dit wordt vanmiddag in het Bo verder toegedicht. Afspraken etc worden daar op aangepast

16-12-21 09:54 - [REDACTED] De technische briefing aan de kamer over roland berger rapport gaat niet door vandaag, het is uitgesteld, een nieuwe datum is nog niet bekend.

16-12-21 10:44 - Nevin Ozutok: Ahh jammer ik zat er beter klaar voor

17-12-21 07:41 - [REDACTED] Op de commissie externe veiligheid van 26 jan 10-13.00 zal Tata ook meegenomen worden.

06-01-22 16:14 - [REDACTED] Deel 3 van het RIVM rapport is vandaag onder embargo beschikbaar gekomen. Het zit in jullie mail.

06-01-22 16:51 - Nevin Ozutok: Dank je wel [REDACTED]

06-01-22 18:20 - Aad Schoorl: Dank je wel

07-01-22 11:04 - Sebastian Dinjens: Dank

07-01-22 15:58 - Nevin Ozutok: Nu iets anders waar we komende dagen veel actie in zullen zien RIVM onderzoek

07-01-22 16:00 - Nevin Ozutok: [REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

[REDACTED]  
[REDACTED]  
07-01-22 16:01 - Nevin Ozutok: [REDACTED]  
[REDACTED]

11-01-22 14:47 - [REDACTED] Hierbij kort de laatste stvz, we horen vandaag einde van de dag de definitieve planning publicatie rivm. Idee dat nu voorligt is 21 jan publiceren en die avond een webinar voor inwoners en 24 jan voor de raden en Staten. Als dit definitief is zullen we morgen ook de raden informeren ws per email via de griffies.

11-01-22 14:49 - [REDACTED] Verder voor het overleg wat morgen gepland staat "voorbereiding bo" dat willen we benutten voor het belevingsonderzoek van ipsos en Deel 3 rivm. Stukken stuur ik nog toe zodra die klaar zijn.

11-01-22 17:12 - [REDACTED] ODIJ kan, indien gewenst, morgen aansluiten bij het voorbereidende overleg om half 1. Vooral irt eventuele vragen, advies rivm deel 3 rapport. Hoor graag of dat vanuit jullie gewenst is.

11-01-22 17:39 - Sebastian Dinjens: Lijkt me waardevol

11-01-22 17:44 - Nevin Ozutok: Mij ook

11-01-22 18:05 - [REDACTED] geregeld

13-01-22 18:57 - [REDACTED] De stukken voor het overleg van morgen worden vanavond of uiterlijk morgenochtend nog gemailld, gelijk vanuit de provincie. [REDACTED]  
[REDACTED]

[REDACTED] Verder zit in jullie mail een andere uitspraak van de rechtbank irt tata.

13-01-22 18:58 - Sebastian Dinjens: Zat t net te lezen. [REDACTED]

<https://www.telegraaf.nl/financieel/1947818902/tata-steel-is-vergunning-oven-kwijt-door-onduidelijkheid-risico-s>

13-01-22 18:59 - [REDACTED] Ja zeker, bijzondere week zo.

13-01-22 19:02 - Sebastian Dinjens: Wat me alleen niet duidelijk is: moet Tata nu per direct stoppen met dit bedrijfsproces? Dat wordt nergens genoemd.

13-01-22 19:03 - Nevin Ozutok: [REDACTED]

13-01-22 19:10 - [REDACTED] Morgen verwacht ik dat we meer horen van odnzkq en provincie. Is nu inderdaad nog niet duidelijk

13-01-22 19:21 - [REDACTED] De stukken voor het BO van morgen zit in jullie mail.

14-01-22 06:48 - [REDACTED] Annotatie heb ik net ook gestuurd. Tot vanmiddag.

17-01-22 17:09 - [REDACTED] Het tweede webinar staat gepland op 24 januari om 19.00 uur (bestuurders 18.00 uur aanwezig in Haarlem, provinciehuis)

17-01-22 17:10 - [REDACTED] Bericht van provincie. We hebben de stukken ook binnen, die stuur ik ook nog per email naar jullie toe.



20-01-22 09:43 - [REDACTED] We verwachten de definitieve versie voor raden en Staten begin van de middag. We houden jullie op de hoogte. [REDACTED]

20-01-22 11:25 - [REDACTED] De laatste versie van brief aan gs zit in jullie mail alvast. Het wordt voor elke gemeente nog in de juiste format ed gezet en gaat dan de gekozen routing in met de colleges

26-01-22 08:36 - [REDACTED] Goedemorgen wethouders,

[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]  
[REDACTED]

[REDACTED]

[REDACTED]

26-01-22 10:32 - Nevin Ozutok [REDACTED] Thanks

26-01-22 10:48 - [REDACTED] Zie mailbox voor reactie van Tata mbt rivm: brief aan rivm en aan PS. Ik heb [REDACTED] gevraagd deze ook op de agenda van BO te zetten.

26-01-22 11:06 - Aad Schoorl: Dank

26-01-22 16:21 - [REDACTED] We moeten (dus) oa de lobby naar de TK concreter maken voor onszelf.

26-01-22 16:21 - Sebastian Dinjens: Ja. Een eigen lobby agenda zou helpen

26-01-22 16:22 - [REDACTED]

26-01-22 16:26 - Sebastian Dinjens: [REDACTED]  
[REDACTED]

26-01-22 16:26 - [REDACTED] Een eigen roadmap vanuit de IJmond

02-02-22 14:10 - [REDACTED] Aanstaaende maandag behandeld de Commissie NLG het RIVM onderzoek. Ik begreep dat een aantal van jullie wethouders interesse hebben om dit debat te volgen. Dat kan live via onze website, maar de Commissie is ook terug te kijken. Hierbij in ieder geval een link naar de agenda en de stukken. Formeel start dit onderwerp om 11:30, maar mogelijk ook eerder. We hebben ongelooflijk veel technische vragen ontvangen, die nu beantwoord worden door [REDACTED] en [REDACTED] en [REDACTED] ( OD NZKG) zullen ook fysiek aanwezig zijn om gedeputeerde Olthof te adviseren.

<https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=NoordHolland&agendaId=46b5631b-094d-40c2-be58-7d7976004ba7&FoundIDs=>

02-02-22 14:11 - [REDACTED] Bericht vanuit de provincie.

02-02-22 14:11 - ██████████ Ik mail dit bericht ook naar jullie secretariaten

02-02-22 14:21 - Nevin Ozutok: Is het mogelijk dat wij ook de ingediende vragen krijgen want bij ons komen ook vragen binnen

En raadscommissie Beverwijk wil het rapport op 17 februari bespreken

02-02-22 14:24 ██████████ Ga ik bij de provincie vragen

02-02-22 16:17 - Nevin Ozutok: <https://www.om.nl/actueel/nieuws/2022/02/02/openbaar-ministerie-start-strafrechtelijk-onderzoek-tata-steel-en-harsco-metals>

11-02-22 10:39 - ██████████ Maandag is het bezoek van de stas aan Tata. Via de mail is vanuit EZK het programma en memo toegestuurd. Daarin staan programma, doel en gespreksonderwerpen toegelicht.

Sebastian zal ook aanwezig zijn bij het middagprogramma vanuit z'n primus rol vanuit de IJmond. ██████████

Mochten jullie nog vragen hebben, richt je dan tot ██████████ of mij.

Veel plezier!

11-02-22 10:41 - Nevin Ozutok: ██████████

11-02-22 10:41 - ██████████ Het bovenstaande bericht in IJmondercourant kan nog een actualiteit worden die maandag kan opspelen.... Ik ga in overleg met de ODIJ begin volgende week om door te spreken en om een reactie op te stellen richting ODNZK/provincie en wellicht Tata.

11-02-22 10:43 - ██████████ Mijn app betrof het bezoek aan Tata vanaf 14.30 uur.

11-02-22 10:44 - Frits Brouwer: Ik ben alleen bij de lunch aanwezig.

11-02-22 10:47 - Nevin Ozutok: Oké ██████████ blij te horen ik was ook niet van plan om het middag deel bij te wonen

██████████  
24-03-22 10:55 ██████████ De stukken voor het BO van 30 maart zijn verstuurd. Maandag aanstaande PHO. Agenda daarvoor volgt vandaag of morgen.

25-03-22 12:29 ██████████ De agenda voor het PHO van aanstaande maandag zit in jullie mailbox. Als ook de stukken voor het BO op 30 maart. Raadzaam is om de stukken van het BO door te nemen voor het PHO.

Goed weekend!

25-03-22 15:55 - Nevin Ozutok: Thanks, fijn weekend

31-03-22 14:36 ██████████ [https://www.noord-holland.nl/Actueel/Archief/2022/Maart\\_2022/Provincie\\_geeft\\_route\\_naar\\_vergunningen\\_voor\\_productie\\_groen\\_staal\\_Tata\\_Steel](https://www.noord-holland.nl/Actueel/Archief/2022/Maart_2022/Provincie_geeft_route_naar_vergunningen_voor_productie_groen_staal_Tata_Steel)

31-03-22 14:36 -

[REDACTED]

[REDACTED]